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PROTOKÓŁ Nr LXXVII/24 

z obrad LXXVII Sesji Rady Powiatu Łowickiego 

odbytej w dniu 31 stycznia 2024 roku w sali konferencyjnej  

Starostwa Powiatowego w Łowiczu, ul. Stanisławskiego 30 a 

Ustawowa liczba Radnych     – 19 

Radnych obecnych podczas spotkania            – 19   

Lista obecności       – /Zał. Nr 1/ 

Nagranie z obrad Sesji RPŁ     – /Zał. Nr 2/ 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad LXXVII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

4. Przyjęcie wniosków do protokołu z LXXVI Sesji Rady Powiatu 

Łowickiego.  

5. Sprawozdanie z działalności Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku Powiatu Łowickiego za 2023 rok. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

szkołach/placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Łowicki za 2023 rok. 

7. Przedstawienie ,,Raportu z wykonania Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Łowickiego na lata 2020-2023” za lata 2022-

2023. 

8. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie uchwalenia Programu 

Ochrony Środowiska dla Powiatu Łowickiego na lata 2024-2027 z 

uwzględnieniem perspektywy do roku 2030 wraz z Prognozą 

oddziaływania na środowisko ustaleń tego programu. 

9. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat za kształcenie oraz specjalności i form 

kształcenia, na które przyznawane jest dofinansowanie w 2024 roku. 

10. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr 

XXIX/216/2012 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 31 października 2012 

r. w sprawie Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu. 

11. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Łowickiego. 
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12. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajem lokalu użytkowego stanowiącego własność Powiatu 

Łowickiego. 

13. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Łowickiego na 2024 rok. 

14. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łowickiego z działalności w okresie 

między sesjami.  

15. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Powiatu Łowickiego  

z działalności w okresie między sesjami.  

16. Wolne wnioski radnych i sprawy różne.  

17. Zakończenie obrad LXXVII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

Ad. pkt 1 

Otwarcie obrad LXXVII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak witając Radnych i zaproszonych 

gości otworzył obrady LXXVII Sesji Rady Powiatu. 

Ad. pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak poinformował, że w sesji bierze 

udział 19 Radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować 

i podejmować prawomocne decyzje. 

Ad. pkt 3 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak poinformował, że porządek obrad 

wraz z materiałami Szanowni Radni otrzymali. Czy są uwagi do porządku obrad?  

Starosta Łowicki Marcin Kosiorek: Tak, bardzo proszę Panie Przewodniczący 

o wpisanie do porządku obrad w pkt 11 przy bloku Pani Dyrektor Wężowskiej, 

wprowadzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania ze 

strzelnicy wirtualnej w Zespole Szkół Technicznych im. 10 Pułku Piechoty w 

Łowiczu. Powiem o co chodzi. Finalizujemy w tej chwili umowę, którą 

podpisaliśmy z Ministerstwem Edukacji na otrzymanie kilku sztuk broni, która 

jest skonfigurowana z komputerem i tworzyć będzie taką wirtualną strzelnicę i 

żeby młodzież mogła z niej korzystać musimy poprzez sesję przyjąć regulamin 
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działania tej wirtualnej strzelnicy, dlatego proszę Państwa Radnych o 

wprowadzenie tego projektu uchwały do porządku obrad, abyśmy nie musieli się 

spotykać, ponieważ w lutym nie ma sesji, na dodatkowej sesji z tak błahego 

powodu. Dziękuję bardzo. 

Radny Michał Śliwiński: Znaczy nie mam nic przeciwko, ale zastanawiam się 

czy to my musimy przyjmować. Nie wystarczy regulamin dyrektora w szkole? 

Sekretarz Powiatu Agata Tracz: Szanowni Państwo Radni, to już 

sprawdzałyśmy z Panią Dyrektor, że organ prowadzący podejmuje, ustala 

regulamin w drodze uchwały i tak też już jest taka praktyka i nawet w 

województwie łódzkim już też były podejmowane w ubiegłym roku uchwały, 

uchwały rady, także organ, organ prowadzący ustala regulamin. Bardzo dziękuję. 

Radny Jerzy Wolski: Całkiem poważnie, a czy taka wirtualna broń potrafi 

ustrzelić mi buhaja 400 kg, z którym sobie nie mogłem poradzić przez pół dnia? 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Czy są jeszcze pytania do wniosku 

złożonego przez Pana Starostę? Nie widzę. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak o godzinie 13:15 ogłosił przerwę w 

obradach LXXVII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak o godzinie 13:20 wznowił obrady 

LXXVII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Przystępujemy do głosowania… 

Radny Krzysztof Figat: Chodzi mi tylko o jeden zapis, bo być może, że za 

chwilę usłyszę, że to jest wszystko w porządku. ,,Prawo korzystania ze strzelnicy 

wirtualnej mają uczniowie szkół ponadpodstawowych z terenu powiatu 

łowickiego, które prowadzą działalność dydaktyczno-wychowawczą w 

dziedzinie obronności państwa”. I tak, rozumiem, że ZSP Nr 1 – okej, II LO jak 

najbardziej, bo klasa mundurowa, ale czy np. I LO ma zapis o działalności 

dydaktyczno – wychowawczej w dziedzinie obronności państwa? Bo żeby nie 

ograniczyć… 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Prosimy Pana Dyrektora. Kiedyś to 

się nazywało przysposobienie obronne. Każda szkoła ma takie dzisiaj, to się 

trochę inaczej nazywa. 

Radny Krzysztof Figat: Każda z naszych szkół to ma? 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Tak. 

Radny Krzysztof Figat: Okej, nie mam pytań. 
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Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Czy jeszcze są jakiekolwiek uwagi? 

Jeżeli nie ma to przechodzimy do głosowania. 

Radni Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad wprowadzeniem do 

porządku obrad w punkcie 11 punktu: Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w 

sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania ze strzelnicy wirtualnej w Zespole 

Szkół Technicznych im. 10 Pułku Piechoty w Łowiczu. /Zał. Nr 3/ 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 19 Radnych 

RPŁ/: 

Za     – 19 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 0 

Wprowadzili do porządku obrad w punkcie 11 punkt: Rozpatrzenie projektu 

Uchwały RPŁ w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania ze strzelnicy 

wirtualnej w Zespole Szkół Technicznych im. 10 Pułku Piechoty w Łowiczu.  

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad LXXVII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

4. Przyjęcie wniosków do protokołu z LXXVI Sesji Rady Powiatu 

Łowickiego.  

5. Sprawozdanie z działalności Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku Powiatu Łowickiego za 2023 rok. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

szkołach/placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Łowicki za 2023 rok. 

7. Przedstawienie ,,Raportu z wykonania Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Łowickiego na lata 2020-2023” za lata 2022-

2023. 

8. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie uchwalenia Programu 

Ochrony Środowiska dla Powiatu Łowickiego na lata 2024-2027 z 

uwzględnieniem perspektywy do roku 2030 wraz z Prognozą 

oddziaływania na środowisko ustaleń tego programu. 

9. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej 
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kwoty dofinansowania opłat za kształcenie oraz specjalności i form 

kształcenia, na które przyznawane jest dofinansowanie w 2024 roku. 

10. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr 

XXIX/216/2012 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 31 października 2012 

r. w sprawie Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu. 

11. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie przyjęcia Regulaminu 

korzystania ze strzelnicy wirtualnej w Zespole Szkół Technicznych im. 

10 Pułku Piechoty w Łowiczu. 

12. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Łowickiego. 

13. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajem lokalu użytkowego stanowiącego własność Powiatu 

Łowickiego. 

14. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Łowickiego na 2024 rok. 

15. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łowickiego z działalności w okresie 

między sesjami.  

16. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Powiatu Łowickiego  

z działalności w okresie między sesjami.  

17. Wolne wnioski radnych i sprawy różne.  

18. Zakończenie obrad LXXVII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

Ad. pkt 4 

Przyjęcie wniosków do protokołu z LXXVI Sesji Rady Powiatu Łowickiego 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak poinformował, że protokół z LXXVI 

Sesji RPŁ został wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Czy są uwagi do protokołu 

z LXXVI Sesji Rady Powiatu Łowickiego? Nie widzę.  

Ad. pkt 5 

Sprawozdanie z działalności Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Łowickiego za 2023 rok. 

Kierownik Biura ZK Tomasz Kurczak przedstawił sprawozdanie z działalności 

Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Łowickiego za 2023 

rok. /Zał. Nr 4/ 
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Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Czy są pytania do przedstawionego 

przez Pana Kierownika sprawozdania? Nie widzę. Dziękujemy bardzo, bo każdy 

otrzymał to sprawozdanie, mógł się z nim zapoznać. 

Ad. pkt 6 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach/placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Łowicki za 2023 rok. 

Dyrektor Wydziału EKZ Ilona Wężowska przedstawiła sprawozdanie z 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach/placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Łowicki za 2023 rok. /Zał. Nr 5/ 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego sprawozdania? 

Radny Jerzy Wolski: Ja chciałbym zapytać Pani Dyrektor, bo w sumie te cyfry 

my znamy, jesteśmy w Komisji Oświatowej, ci, którzy jesteśmy, czy może Pani 

mniej więcej powiedzieć, rok 2021, a rok 2022, bo rok 2020… nie, przepraszam, 

poprzedni rok i ten, który się skończył, procentowo ile nauczyciele, jeśli to jest 

możliwe, średnio ile więcej zarabiają? Bo w tej chwili wiadomo jest, może nie 

szum medialny, jest rząd, nowa władza, nowe obietnice, jak to wyjdzie? Oby się 

udało nauczycielom, jak najbardziej, ale czy może Pani powiedzieć, że rok 

poprzedni do roku tego, który się zakończył, ile tu progresja powiedzmy 

wynagrodzeń: 5, 8, 10, 15? Może pytanie bardzo takie aż za oczywiste. 

Dyrektor Wydziału EKZ Ilona Wężowska: Ja poproszę, żeby na piśmie 

udzielić odpowiedź, tak, bo nie dysponuję w tym momencie tymi materiałami. 

Radny Krzysztof Figat: Mam jeszcze takie pytanie, bo myślę, że już 

powinniśmy mieć wiedzę co do tej zwiększonej subwencji oświatowej, bo jedną 

sesję do tyłu mieliśmy informacje o 5 000 000,00 zł, tak Pani Skarbnik? Z tym, 

że to jest subwencja liczona SIO z września, z sierpnia, z ostatniego sierpnia 2023, 

no czy z 1 września, 30 września, dobrze. Czy ona już jest? Nie mamy jeszcze 

informacji? Bo wiemy, że mamy duży, duży spadek, duży spadek w przyszłym 

roku, że to pewno nie będzie 5 000 000,00 zł, nie. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Tutaj od razu dlaczego te 

5 000 000,00 zł, bo tu Pani Skarbnik pewnie to wyjaśni. W budżecie przewidziano 

12,3, natomiast jak to będzie docelowo, dowiemy się tutaj z komisji. Byliśmy na 

Komisji Budżetu i dowiedzieliśmy się, że za 3 tygodnie będziemy mieli wiedzę, 

jaka to suma do nas wpłynie. Natomiast uwzględnione te 5, to uwzględniono tą, 



7 

 

która była, 12,3. Dobrze, czy są jeszcze pytania do przedstawionego 

sprawozdania? Jeżeli nie – dziękuje Pani Dyrektor. 

Ad. pkt 7 

Przedstawienie ,,Raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla 

Powiatu Łowickiego na lata 2020-2023” za lata 2022-2023. 

Dyrektor Wydziału OS Adriana Drzewiecka przedstawiła ,,Raport z 

wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Łowickiego na lata 2020-

2023” za lata 2022-2023. /Zał. Nr 6/ 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego Raportu? Nie widzę, dziękujemy Pani Dyrektor. 

Ad. pkt 8 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie uchwalenia Programu 

Ochrony Środowiska dla Powiatu Łowickiego na lata 2024-2027 z 

uwzględnieniem perspektywy do roku 2030 wraz z Prognozą oddziaływania 

na środowisko ustaleń tego programu. 

Dyrektor Wydziału OS Adriana Drzewiecka: Panie Przewodniczący, 

Szanowna Rado, Szanowni Państwo, tak jak wspomniałam w punkcie 

poprzednim, upłynął okres, na jaki był uchwalony poprzedni program. W związku 

z tym Prawo ochrony środowiska nakłada na organy wykonawcze jednostek 

samorządów terytorialnych obowiązek uchwalenia nowego Programu Ochrony 

Środowiska. Tak też w ubiegłym roku Zarząd Powiatu Łowickiego przystąpił do 

przygotowania projektu takiego programu na lata 2024-2027 z perspektywą do 

2030 roku. W związku z tym, iż jest to dokument, który w swojej, jest to program, 

musieliśmy przeprowadzić strategiczną ocenę oddziaływania przedsięwzięć 

zawartych w projekcie tego programu na środowisko. W związku z tym była 

przygotowana, jest przygotowany dokument, który nosi nazwę Prognoza 

oddziaływania na środowisko. Projekt tej prognozy został przesłany do 

zaopiniowania Regionalnemu Dyrektorowi Ochrony Środowiska w Łodzi oraz 

państwowemu Wojewódzkiemu Inspektorowi Sanitarnemu. Uzyskaliśmy 

pozytywne opinie tych organów, przeprowadziliśmy również konsultacje 

społeczne polegające na umieszczeniu projektów tych dwóch dokumentów w 

Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej powiatu. W okresie 

od 18 października do 7 listopada były przeprowadzone te konsultacje. Nie 

zostały zgłoszone żadne uwagi, zastrzeżenia ani też propozycje inwestycji. Sam 

projekt programu zawiera oczywiście charakterystykę naszego powiatu i są 

przedstawione propozycje inwestycji. Te inwestycje, propozycje tych inwestycji 

uzyskaliśmy tak jak wspomniałam, od urzędów gmin oraz innych instytucji 
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działających na terenie powiatu, m.in. Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad, Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska czy też Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. Jeżeli Państwo pozwolicie to udzielę 

odpowiedzi na ewentualne pytania, jeżeli są do tego projektu. 

Radny Jerzy Wolski: Ja poproszę o głos i takie pytanie może lakoniczne. Pani 

powiedziała, że oczywiście konsultacje społeczne odbyły się, a więc zawieszono 

to w Biuletynie Informacyjnym i ludzie mieli możliwość się zapoznać. Czy w 

ogóle jakiekolwiek reakcje? 

Dyrektor Wydziału OS Adriana Drzewiecka: Nie. Tak jak powiedziałam, nie 

były złożone żadne ani uwagi, ani zastrzeżenia, ani propozycje wprowadzenia 

jakichkolwiek zmian.  

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję Pani Dyrektor. 

Dyrektor Wydziału OS Adriana Drzewiecka: Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rado, zanim przejdę do odczytania projektu uchwały, chciałabym wprowadzić 

autopoprawkę polegająca na zmianie publikatorów tekstów jednolitych ustaw o 

samorządzie powiatowym i ustawy Prawo ochrony środowiska, gdyż w dniu 29 

stycznia ukazały się nowe te publikatory, więc przeczytam Państwu już z 

poprawnymi publikatorami. 

Dyrektor Wydziału OS Adriana Drzewiecka przedstawiła projekt Uchwały 

RPŁ w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Łowickiego na lata 2024-2027 z uwzględnieniem perspektywy do roku 2030 wraz 

z Prognozą oddziaływania na środowisko ustaleń tego programu. 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska – pozytywna. 

Radni Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem Uchwały 

RPŁ w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Łowickiego na lata 2024-2027 z uwzględnieniem perspektywy do roku 2030 

wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko ustaleń tego programu. /Zał. Nr 

7/ 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 17 Radnych RPŁ, 

nieobecny J. Chudy, K. Figat/: 

Za     – 17 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 0 
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Podjęli Uchwałę Nr LXXVII/478/2024 RPŁ w sprawie uchwalenia Programu 

Ochrony Środowiska dla Powiatu Łowickiego na lata 2024-2027 z 

uwzględnieniem perspektywy do roku 2030 wraz z Prognozą oddziaływania na 

środowisko ustaleń tego programu. /Zał. Nr 8/ 

Ad. pkt 9 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie oraz specjalności i form kształcenia, na 

które przyznawane jest dofinansowanie w 2024 roku. 

Dyrektor Wydziału EKZ Ilona Wężowska: Szanowni Państwo, ja też zanim 

odczytam projekt uchwały, jest autopoprawka do treści tekstu jednolitego ustawy 

o samorządzie powiatowym. Przy odczytywaniu już odczytam właściwy tekst. 

Dyrektor Wydziału EKZ Ilona Wężowska przedstawiła projekt Uchwały RPŁ 

w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie oraz 

specjalności i form kształcenia, na które przyznawane jest dofinansowanie w 2024 

roku. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

Radny Michał Śliwiński: Znaczy mam takie pytanie, bo tak, w wymienianych 

tutaj specjalnościach jest gastronomia i żywienie człowieka i później jest 

nauczanie przedmiotów zawodowych w branży gastronomiczno – cukierniczej. 

Czy to nie jest podobne? No cukier, żywienie to obejmuje już szerszy temat, to 

po co powielać, tak, takie. Cukiernia to też gastronomia jest. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Czy są jeszcze pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję Pani Dyrektor. 

Wiceprzewodniczący RPŁ Zbigniew Kuczyński: Nie ma odpowiedzi. 

Dyrektor Wydziału EKZ Ilona Wężowska: To ja dopowiem. Tu chodzi o to, że 

szkoły kształcące na kierunkach żywieniowych sprecyzowały zapis dotyczący 

szkolenia w zakresie branży gastronomicznej, a tu chodziło o to, że szkoła 

planowała uruchomić kształcenie w szkole w Kiernozi i to miała być szkoła 

branżowa, cukiernik i to o to chodziło. 

Radny Michał Śliwiński: Znaczy dla mnie… znaczy ja chciałem tylko dopytać 

się czy cukiernia nie jest też w branży gastronomicznej? Bo czasami jak się zbyt 

bardzo precyzuje, to może być to tak… No okej, no dobra. I jeszcze jedno pytanie 

mam, jeżeli chodzi o zasady przyznawania. Rozumiem już tak, mamy zapisane w 
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budżecie 241 812,00 zł i teraz tak, nauczyciel występuje z wnioskiem do 

dyrektora i te pieniądze są w Starostwie, potem do Starostwa się zwracamy czy 

to jest w jakiś sposób będzie dzielone na placówki oświatowe? W jaki sposób 

będzie dystrybucja tych środków?  

Dyrektor Wydziału EKZ Ilona Wężowska: W późniejszym terminie będzie 

podjęta uchwała Zarządu dotycząca podziału środków na poszczególne placówki 

oświatowe. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Czy są jeszcze pytania do Pani 

Dyrektor? Jeżeli nie, dziękuję bardzo. 

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i Promocji 

– pozytywna. 

Radni Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem Uchwały 

RPŁ w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 

oraz specjalności i form kształcenia, na które przyznawane jest dofinansowanie 

w 2024 roku. /Zał. Nr 9/ 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 17 Radnych RPŁ, 

nieobecny J. Chudy, K. Figat/: 

Za     – 17 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 0 

Podjęli Uchwałę Nr LXXVII/479/2024 RPŁ w sprawie planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie oraz specjalności i form kształcenia, na które 

przyznawane jest dofinansowanie w 2024 roku. /Zał. Nr 10/ 

Ad. pkt 10 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr 

XXIX/216/2012 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 31 października 2012 r. w 

sprawie Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu. 

Dyrektor Wydziału EKZ Ilona Wężowska: Zanim odczytam to również 

informacja o autopoprawce dotyczącej Dziennika Urzędowego ustawy o 

samorządzie powiatowym, także odczytując odczytam już właściwy numer. 

Dyrektor Wydziału EKZ Ilona Wężowska przedstawiła projekt Uchwały RPŁ  

zmieniającej Uchwałę Nr XXIX/216/2012 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 31 

października 2012 r. w sprawie Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu. 
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Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

Radny Michał Śliwiński: Ja mam pytanie, bo tak, co sesja mamy zmiany w 

regulaminie. Czy nie można tego przygotować tak naprawdę już kompleksowo, 

tylko później będziemy znowu i jak będzie ktoś miał ogarnąć tekst jednolity do 

tego statutu, to będzie miał problem, naprawdę. Już na poprzedniej sesji była 

mowa o controllingu, to ktoś tego nie doczytał, że powinny być takie i takie 

stanowiska wydzielone? To takie powiem mało poważne jest w stosunku do nas 

i potem nawet do tego, współczuję temu, kto to będzie pisał tekst jednolity. 

Dziękuję. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Czy są jeszcze pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

Radny Michał Śliwiński: Czekam na odpowiedź czy nie można by było. 

Członek ZPŁ Piotr Gołaszewski: Myślę, że postaramy się, żeby tutaj wszystko 

działało coraz lepiej, we współpracy z Panią Dyrektor i Wydziałem, no ale bardzo 

dziękuję za uwagę. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Dziękuję. Czy Pani Dyrektor 

jeszcze chciałaby coś dodać? Nie. Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Proszę o opinię Komisję 

Zdrowia. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Dąbrowski: Komisja Zdrowia mimo 

słusznych uwag Kolegi Radnego opiniuje pozytywnie. 

Radny Michał Śliwiński: Panie Przewodniczący, nie bardzo zrozumiałem 

wypowiedź Pana Przewodniczącego. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Dąbrowski: Komisja Zdrowia, mimo 

słusznych uwag Radnego Śliwińskiego opiniuje pozytywnie. 

Radny Michał Śliwiński: Panie Przewodniczący, jakoś nie widziałem tutaj 

przerwy, żeby Komisja się zbierała i odnosiła się do moich uwag i jeszcze raz 

głosowała statut. To tak mało poważnie brzmi. 

Członek ZPŁ Piotr Gołaszewski: Ale myślę, że Pan Krzysztof Dąbrowski 

uważa te Pana uwagi za słuszne, co jest też, ja je popieram, więc naprawdę na 

przyszłych działaniach wszelkie takie sugestie będą na pewno brane pod uwagę i 

zawsze były i zawsze będą. 

Radny Michał Śliwiński: Trzeba przyznać, że to mógł swoje uwagi wyrazić, a 

on wyraził te uwagi w imieniu Komisji całej, także no jest tu jakaś śmieszność. 
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Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Czy w związku z tym 

Przewodniczący Komisji Zdrowia chce zmodyfikować swoja wypowiedź? 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Dąbrowski: Nic nie będę modyfikował.  

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Dziękuję bardzo. Spróbowałem to 

w jakiś sposób doprowadzić do końca, ale każdy wie o co chodzi. 

Opinia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, Porządku Publicznego i 

Bezpieczeństwa Obywateli – pozytywna. 

Radni Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem Uchwały 

RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr XXIX/216/2012 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 

31 października 2012 r. w sprawie Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w 

Łowiczu. /Zał. Nr 11/ 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 17 Radnych RPŁ, 

nieobecny J. Chudy, K. Figat/: 

Za     – 15 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 2 

Podjęli Uchwałę Nr LXXVII/480/2024 RPŁ zmieniającą Uchwałę Nr 

XXIX/216/2012 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 31 października 2012 r. w 

sprawie Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Łowiczu. /Zał. Nr 12/ 

Ad. pkt 11 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie przyjęcia Regulaminu 

korzystania ze strzelnicy wirtualnej w Zespole Szkół Technicznych im. 10 

Pułku Piechoty w Łowiczu. 

Dyrektor Wydziału EKZ Ilona Wężowska przedstawiła projekt Uchwały RPŁ 

w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania ze strzelnicy wirtualnej w Zespole 

Szkół Technicznych im. 10 Pułku Piechoty w Łowiczu. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Dziękuje bardzo. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

Radny Michał Śliwiński: Już teraz nawet nie pytanie, tylko czytając ten 

Regulamin to już wiemy, że ta broń jednak jest z gazem i jednak dlatego ten, tak 

jak z Januszem rozmawialiśmy, że wcześniej, to jest strzelnica, no ta broń jednak 

nie jest tylko sama wirtualnie, ale myślałem, że to jakiś promień laserowy, w 

sensie czy coś idzie, a to jednak gaz jest, gaz jest niebezpieczny, tak jak w 

Regulaminie jest. 
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Członek ZPŁ Piotr Gołaszewski: Szanowni Państwo, oczywiście ta uchwała jest 

bardzo dobrą uchwałą, ale tak naprawdę tutaj bardzo ubolewam, że nie udało nam 

się w tej kadencji zrobić normalnej strzelnicy sportowej dla mieszkańców naszego 

powiatu. Sam osobiście takie działania zawsze z chęcią wspieram, jestem także 

członkiem Polskiego Związku Strzelectwa Sportowego i czynnym strzelcem, 

dlatego tym bardziej chciałbym tak oczywiście, żeby takie działania były 

wspierane w naszej małej ojczyźnie. No to dziękuje. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Dziękuję. Czy są jeszcze pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. 

Radni Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem Uchwały 

RPŁ w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania ze strzelnicy wirtualnej w 

Zespole Szkół Technicznych im. 10 Pułku Piechoty w Łowiczu. /Zał. Nr 13/ 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 17 Radnych RPŁ, 

nieobecny J. Chudy, K. Figat/: 

Za     – 17 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 0 

Podjęli Uchwałę Nr LXXVII/481/2024 RPŁ w sprawie przyjęcia Regulaminu 

korzystania ze strzelnicy wirtualnej w Zespole Szkół Technicznych im. 10 Pułku 

Piechoty w Łowiczu. /Zał. Nr 14/ 

Ad. pkt 12 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Łowickiego. 

Dyrektor Wydział GKN Tomasz Kantorski przedstawił projekt Uchwały RPŁ 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Łowickiego. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

Radny Jerzy Wolski: Panie Dyrektorze, na Komisji Gospodarczej o tym 

rozmawialiśmy, podjęliśmy projekt uchwały, pozytywnie opiniowaliśmy jako 

Komisja, ale chciałem dopytać. Tutaj Pan Dyrektor, tak wychwyciłem przed 

chwilą, że tych działek jest tam aż ileś, tych cyferek sporo padło. Czy jest taka 

możliwość, że… czy musimy to sprzedać jako jedną jednolitą całość, czy na 

przykład trafi się inwestor, który kupi np. dwie działki z czterech, z pięciu? Proszę 

mi odpowiedzieć, bo to jest może takie lakoniczne pytanie, ale faktycznie tych 
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działek jest tak dużo. Czy to już skomasowane jako całość i jako całość będziemy 

sprzedawać? Tak tylko gwoli wyjaśnienia. 

Dyrektor Wydział GKN Tomasz Kantorski: Stricte to nie są, to nie jest jedna 

działka, tylko to jest, jakby można powiedzieć, jedna nieruchomość, bo to jest 

uregulowane w jednej księdze wieczystej. Jest to na pewno bardziej zasadne 

sprzedać razem wszystko niż teraz to rozdzielać i ktoś kupi jedna działkę, ktoś 

kupi dwie, zostaną nam pięć czy ileś, tak. Na razie jest to jako stricte jedna 

nieruchomość prawna, uregulowana w jednej księdze, tylko pod wieloma 

numerami działek. 

Starosta Łowicki Marcin Kosiorek: Dokładnie potwierdzam to, co mówił Pan 

Dyrektor. Naszą myślą, tu Zarządu jest kierować się zdrowym rozsądkiem i to 

jest rozsądne, żeby… jeżeli ktoś by kupił tylko tą jedną dużą działkę, a zostałyby 

te małe, to potem byłby problem, więc w pakiecie. 

Radny Michał Śliwiński: Znaczy ja mam pytanie, jeżeli chodzi o tą bocznicę 

kolejową. Czy ona w dalszym ciągu jest czynną bocznicą? Wiem, że takie 

bocznice, na Komisji nie pytałem, ale wiem, że muszą być robione przeglądy i 

czy ona jest w dalszym ciągu w, nie wiem czy to się nazywa rejestr, czy kolejowy 

czy coś takiego, że musi mieć robione przeglądy, że w dalszym ciągu, żeby mogła 

być czynna, czy ona w dalszym ciągu jest w zasobach też czynna, że może być 

podłączona do tego, podłączona do kolei, czy ona już straciła wszelkie 

dokumenty? Bo tu też pewnie w sposób jakiś wpływać może na wartość tej 

działki. 

Dyrektor Wydział GKN Tomasz Kantorski: Na to zapytanie odpowiedzieć 

możemy pisemnie. Nie jest użytkowana na pewno, ale odnośnie terminów 

przeglądów, no to musiałbym dopatrzeć i ewentualnie odpowiedzieć na piśmie. 

Starosta Łowicki Marcin Kosiorek: Ja tylko, co widziałem się z osobami, które 

się na tym znają, na pewno nie wiem jak stan formalny wygląda i na odpowiedź 

na to pytanie to potrzebowalibyśmy sprawdzenia to, co powiedział Pan Dyrektor, 

natomiast na pewno wymaga ona inwestycji, że tak powiem, ta bocznica i myślę, 

że firmy, które będą chciały to kupić, no będą zdawały sobie sprawę z tego. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Dziękuję. Czy są jeszcze pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę, bardzo dziękuję. 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska – pozytywna. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 
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Radni Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem Uchwały 

RPŁ w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Łowickiego. /Zał. Nr 15/ 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 17 Radnych RPŁ, 

nieobecny J. Chudy, K. Figat/: 

Za     – 17 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 0 

Podjęli Uchwałę Nr LXXVII/482/2024 RPŁ w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Łowickiego. /Zał. Nr 16/ 

Ad. pkt 13 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajem lokalu użytkowego stanowiącego własność Powiatu Łowickiego. 

Dyrektor Wydziału GKN Tomasz Kantorski: Panie Przewodniczący, tutaj 

podobnie jak moi poprzednicy chciałbym wprowadzić autopoprawkę polegającą 

na zmianie publikatora tekstu jednolitego ustawy o samorządzie powiatowym. 

Dyrektor Wydziału GKN Tomasz Kantorski przedstawił projekt Uchwały RPŁ 

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego stanowiącego 

własność Powiatu Łowickiego. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę, dziękuję Panu Dyrektorowi. 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska – pozytywna. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Radni Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem Uchwały 

RPŁ w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego stanowiącego 

własność Powiatu Łowickiego. /Zał. Nr 17/ 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 16 Radnych RPŁ, 

nieobecny J. Chudy, K. Figat, P. Gołaszewski/: 

Za     – 15 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 1 
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Podjęli Uchwałę Nr LXXVII/483/2024 RPŁ w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajem lokalu użytkowego stanowiącego własność Powiatu Łowickiego.      

/Zał. Nr 18/ 

Ad. pkt 14 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Łowickiego na 2024 rok. 

Skarbnik Powiatu Monika Mamcarz: Szanowni Państwo, również w uchwale 

budżetowej, tak jak w pozostałych uchwałach jest zmiana publikatora ustawy o 

samorządzie powiatowym. 

Skarbnik Powiatu Monika Mamcarz przedstawiła projekt Uchwały RPŁ w 

sprawie zmiany budżetu Powiatu Łowickiego na 2024 rok. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Dziękuję. Czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Radni Powiatu Łowickiego przystąpili do głosowania nad projektem Uchwały 

RPŁ w sprawie zmiany budżetu Powiatu Łowickiego na 2024 rok. /Zał. Nr 19/ 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 16 Radnych RPŁ, 

nieobecny J. Chudy, K. Figat, P. Gołaszewski/: 

Za     – 15 

Przeciw    – 0 

Wstrzymało się   – 1 

Podjęli Uchwałę Nr LXXVII/484/2024 RPŁ w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Łowickiego na 2024 rok. /Zał. Nr 20/ 

Ad. pkt 15 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łowickiego z działalności w okresie między 

sesjami. /Zał. Nr 21/ 

Starosta Łowicki Marcin Kosiorek: Szanowni Państwo otrzymali 

sprawozdanie, jeżeli są pytania to bardzo proszę. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Czy mamy pytania? Nie widzę. 

Ad. pkt 16 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Powiatu Łowickiego  

z działalności w okresie między sesjami. 
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Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: 20 grudnia uczestniczyłem w 

Miejsko-Powiatowej Wigilii, 5 stycznia uczestniczyłem w Powiatowym 

Kolędowaniu, 6 stycznia brałem udział w jubileuszowych obchodach 20-lecia 

powstania przychodni MediCenter, 7 stycznia uczestniczyłem w uroczystości 

przyznania tytułu ,,Łowiczanina roku 2023” - tutaj razem z Panem 

Wiceprzewodniczącym uczestniczyliśmy w tym wydarzeniu. 21 stycznia 

uczestniczyłem w koncercie laureatów 21 Festiwalu Kolęd i Pastorałek 

Domaniewice 2024, 22 stycznia przy pomniku upamiętniającym Powstanie 

Styczniowe z Panem Wicestarostą Piotrem Malczykiem złożyliśmy kwiaty, w 

związku ze 161 rocznicą wybuchu tego zrywu narodowego. 27 stycznia brałem 

udział w balu studniówkowym maturzystów I Liceum Ogólnokształcącego im. 

Józefa Chełmońskiego w Łowiczu, 31 stycznia uczestniczyłem w posiedzeniu 

Komisji Budżetu i Finansów. Dziękuję, czy są pytania? Jeśli nie ma pytań to 

przechodzimy do punktu 17. 

Ad. pkt 17 

Wolne wnioski radnych i sprawy różne. 

Radny Michał Śliwiński: Ja mam dwa pytania, akurat Pan Zbyszek Liberski jest. 

Czy wpłynęło pismo od mieszkańców Mystkowic, Bochenia i Guźni odnośnie 

zmiany przejazdu autobusów, busa przez tą okolicę, jak tam na, jak on na Bielawy 

jedzie i czy jest szansa w tym temacie? Wiem, że jeszcze nie było to na komisji, 

ale bo pytano mnie czy na komisji było. Pewnie jeszcze nie przeszło całej 

procedury.  

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Dziękuję. Poprosimy Pana 

Dyrektora o udzielenie informacji. 

Dyrektor Wydziału KM Zbigniew Liberski: Tak, takie pismo wpłynęło od 

mieszkańców Mystkowic. Na razie Pani wnioskodawca, nie wiem czy mogę 

mówić nazwiskami, ale Pani wnioskodawca dostała informację telefoniczną. 

Byliśmy na tej wnioskowanej trasie, jest to zasadne, natomiast problem polega na 

tym, że ten wniosek wpłynął do nas, do Starostwa, po złożeniu wniosku do 

Wojewody. Jeśli będą tylko nowe limity kilometrów, to my ten wniosek 

uwzględnimy. I taka też była odpowiedź, na razie telefoniczna do tej Pani tak. 

Dziękuję. 

Radny Michał Śliwiński: Jeszcze jedno pytanie, jest Pani Dyrektor szpitala. 

Ostatnio był dosyć mocno panujący wirus RSV, on już teraz wcześniej dotyczył 

dzieci od 2 lat, teraz coraz więcej choruje na to starszych dzieci. Jak wygląda 

zabezpieczenie przez oddział pediatryczny? Bo wiem, że coraz częściej dzieci 

właśnie z tym wirusem trafiały do szpitala. 
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Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Dziękuję. Poproszę Panią Dyrektor 

o udzielenie informacji. 

Dyrektor ZOZ w Łowiczu Urszula Kapusta – Tymoshchuk: Na pytanie, jeżeli 

chodzi o obłożenie oddziału pediatrycznego, to w grudniu i w styczniu mamy 

praktycznie 100%. Jest duża zachorowalność. 

Radny Michał Śliwiński: Wystarcza nam tych łóżek? 

Dyrektor ZOZ w Łowiczu Urszula Kapusta – Tymoshchuk: Tak, my mamy 

16 łóżek, dla porównania chciałam powiedzieć, że szpital w Kutnie ma 12 łóżek. 

Oczywiście są momenty, że musimy, w tym roku nie miałam takiego sygnału, że 

trzeba będzie uruchamiać dodatkową opiekę, np. na naszym trzecim piętrze, które 

jest taką dodatkową bazą lokalową, ale w ubiegłym roku miałam jeden taki 

sygnał. Jeszcze jeżeli mogę się odnieść do tej fali krytyki tutaj dotyczącej naszego 

statutu. Proszę Państwa, każdą zmianę w szpitalu, każde rozszerzenie działalności 

– no niestety są na to procedury. Jeśli chodzi o poradnię anestezjologiczną, jest to 

wymóg NFZ-u, skoro mamy oddziały zabiegowe, ginekologię i chirurgię, taka 

konsultacja anestezjologiczna musi być udzielana kilka dni wcześniej. U nas 

oczywiście było to robione najczęściej na oddziale, że pacjent już trafiał, ale 

wymogi NFZ-u są takie, żeby to było 7 dni przed zabiegiem, żeby w razie czego 

tego pacjenta jeszcze skonsultować, jeszcze dać mu dodatkowe badania, żeby nie 

było tzw. zrzutów zabiegowych, czyli pacjent jest dyskwalifikowany i musimy 

taką poradnie po prostu mieć zarejestrowaną. Druga rzecz, to chodzi o 

pełnomocnika do spraw jakości. Takie stanowisko istniało w naszym statucie. W 

tej chwili wyszła, obowiązuje nas ustawa i będą wychodziły dodatkowe 

rozporządzenia dotyczące ustawy, ustawa dotycząca jakości bezpieczeństwa 

pacjenta. Zdarza się w szpitalach, że jest pełnomocnik do spraw jakości, a druga 

osoba jest osobą zajmującą się akredytacją. Akredytacją w tej chwili jest nowe 

nazewnictwo, które weszło, to jest autoryzacja. Autoryzacja będzie obejmowała 

wszystkie podmioty lecznicze, które będą chciały mieć umowę z NFZ-em, czyli 

my musimy przejść serię różnego rodzaju kontroli i też audytorzy zwracają 

uwagę, żeby łączyć pełnomocnika do spraw jakości z pełnomocnikiem do spraw 

bezpieczeństwa pacjenta, dlatego jest to dodane tutaj to drugie wyrażenie: 

pełnomocnik do spraw bezpieczeństwa pacjenta. A jeśli chodzi o ten nieszczęsny 

dział controllingu i analiz, to tutaj my zwróciliśmy uwagę, że właśnie no błędnie 

był przypisany, zamiast stanowiska była wpisana sekcja, ale to nie był błąd po 

naszej stronie. 

Radny Michał Śliwiński: Jeżeli chodzi o tą poradnię anestezjologiczną, to teraz 

się zmieniły przepisy czy teraz dopiero dowiedzieliśmy się, że takie są 
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wymagania czy wcześniej też tak to funkcjonowało, tylko my nie byliśmy 

przygotowani do tych zapisów? 

Dyrektor ZOZ w Łowiczu Urszula Kapusta – Tymoshchuk: Wymagania 

weszły pod koniec ubiegłego roku, więc tutaj tak samo jest procedura, że idzie to 

przez Radę Społeczną i potem idzie tutaj do Państwa, żeby przegłosować. Ja 

chciałam powiedzieć, że będą kolejne zmiany w statucie, dlatego, że każde 

rozszerzenie działalności powoduje to, że wpływają do Państwa kolejne nasze 

uchwały Rady Społecznej. Ja rozpisałam konkurs na ortopedę, konkurs na 

świadczenie usług ortopedycznych. Wpłynęło nam bardzo dużo ofert, będziemy 

jeszcze powtarzać ten konkurs, ponieważ no niektóre oferty były po prostu nie do 

końca formalnie zgodne, ale wiemy, że zapotrzebowanie jest duże i muszę 

uruchomić kolejny gabinet zabiegowy, który będzie działał przy poradni 

ortopedycznej i to też muszę zgłosić do statutu.  

Radny Waldemar Krajewski: Jeśli mogę jeszcze Pani Dyrektor, przepraszam, 

jeśli Pani jest przy głosie to ja mam pytanie: czy to jest prawdą, że od niedawna 

w naszej przychodni przyjmuje lekarz medycyny pracy i jeśli tak to w jakich 

dniach on przyjmuje? Bo takie mnie doszły słuchy w ostatnim czasie, a nie 

miałem takiej wiedzy. 

Dyrektor ZOZ w Łowiczu Urszula Kapusta – Tymoshchuk: Tak, posiadamy 

porady medycyny pracy. Najczęściej świadczymy usługi dla podmiotów, które 

mają podpisaną umowę z ZOZ-em. Poradnia funkcjonuje we wtorki, Pan Doktor 

przyjeżdża w czwartki, w ogóle ten nowy Pan Doktor, który u nas przyjmuje jest 

3 razy w miesiącu, pracuje bardzo sprawnie, jest mocno zorganizowany i jesteśmy 

zadowoleni z tej współpracy. Oprócz tego jest druga Pani Doktor, która z nami 

też współpracuje w środy. 

Radny Waldemar Krajewski: Ja bym miał taką prośbę, bo akurat pewnie mamy 

na myśli tego samego Pana Doktora i wiem o kim jest mowa. Jeśli można by było 

taką informację dać np. do strażaków OSP, bo wiem, że tam Pan Doktor również 

wykonuje badania kierowców, też od pojazdów uprzywilejowanych, więc jeśli 

można byłoby do tych jednostek czy do gmin w ogóle taką informację dać, bo 

powiem szczerze, że od niedawna nawet to wyszło właśnie przy badaniach 

strażaków, że przyjmuje tutaj, to będzie bardzo ułatwienie dla mieszkańców 

naszego powiatu, przede wszystkim dla tych podmiotów, co mówię i dla tych 

osób, które nie muszą już dalej gdzieś jeździć, a to było wiem, że w ostatnim 

czasie był to kłopot. 

Radny Michał Śliwiński: Chce odpowiedzieć tutaj radnemu, to już działa od 

dosyć dawna, przecież nawet medycyna pracy obsługiwana jest, obsługuje tutaj 
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pracowników Starostwa, strażaków, to już też od dawna, także to nic nowego nie 

było teraz. 

Radny Waldemar Krajewski: Ale dużo strażaków zamiast przychodzić tutaj, 

nie miało takiej wiedzy, jeździło do Głowna albo do Łodzi w ostatnim czasie i to 

też wiem z doświadczenia. Wiem, że wytwarzam dyskusję, ale podsumowując 

myślę, że jak jakąś taką informację ogólną damy, to jest z korzyścią dla tej naszej 

przychodni powiatowej, a nie dla prywatnych gabinetów, a myślę, że o to nam 

chodzi. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Dziękuję. Czy będą jeszcze pytania 

do Pani Dyrektor? Jeżeli nie to dziękuję bardzo za informację. 

Radny Krzysztof Górski: Panie Przewodniczący, ponieważ luty jest takim 

miesiącem specyficznym, że mamy tylko komisje, a nie mamy sesji, kiedyś już to 

praktykowaliśmy, mam propozycję, żeby komisje, tak jak to było ostatnio, zrobić 

wszystkie w jednym terminie. Myślę, będzie i to dla nas łatwiejsze, dla Pań z 

Biura Rady i dla Zarządu i byśmy znowu się wszyscy zebrali i komisje wszystkie 

w jednym terminie, żeby się odbyły. Nie wiem czy tam… Po prostu taka dyskusja 

wszyscy o wszystkim wiedzą, a termin jest jeden po prostu i wygodne dla 

wszystkich. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Dziękuję. Ja tutaj bardzo bym prosił, 

żeby nie wchodzić sobie w słowo. Chciałbym powiedzieć, że padła taka 

propozycja, zachowanie Państwa świadczy o tym, że została przyjęta z 

przychylnością, a już kwestie techniczne to zostaną w trakcie poszczególnych 

komisji myślę, że dopracowane i tak tutaj organizacyjnie Panie z Biura Rady plus 

Pan Jarek, no w jakiś sposób spowodują, że przebieg będzie taki, jaki być 

powinien, bo on taki zawsze jest. Myślę, że tutaj jesteśmy umówieni, natomiast 

prosimy o zabranie głosu Radnego Krystiana Cipińskiego, który już bardzo długo 

czeka. 

Radny Krystian Cipiński: Jestem cierpliwy, bardzo dziękuję, nic się nie stało. 

Chciałbym złożyć na ręce Pana Przewodniczącego dwie interpelacje. Pierwsza 

wynika z prośby przekazanej do mnie przez Stowarzyszenie Diabetyków w 

Łowiczu. Jest to miejsko-powiatowe koło, proszą o wsparcie finansowe, najkrócej 

mówiąc wyjazdy edukacyjnego. Nie jest on bliżej określony, ale za to kwota jest 

określona i nie będę jej odczytywał, tutaj w interpelacji jest wszystko opisane. 

Natomiast druga interpelacja, ona powinna być trochę później, pewnie bliżej 

końca września, bo dotyczy budżetu na 2025 rok. Nie będzie mi dane tutaj złożyć 

tej interpelacji w takim charakterze w tym okresie, w związku z tym robię to dziś. 

A dotyczy ona budowy parkingów wzdłuż ulicy Jana Pawła II przy OSiR, 
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najkrócej mówiąc. Jest tam pilna potrzeba zorganizowania utwardzonego miejsca 

parkowania dla samochodów, po prostu przybywa ich z roku na rok, na OSiR jest 

dużo aktywności prowadzonej, w chwili obecnej parkują na terenie 

nieutwardzonym. W związku z powyższym fajnie by było, gdyby Zarząd Powiatu 

się do tej prośby przychylił.  

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak: Czy są jeszcze inne wolne wnioski 

radnych i sprawy różne? Nie widzę. 

Ad. pkt 18 

Zakończenie obrad LXXVII Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

Przewodniczący RPŁ Marek Jędrzejczak zamknął obrady LXXVII Sesji Rady 

Powiatu Łowickiego. 

Protokołowała: 
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B. Prus-Miterka 
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